
Acta de la Junta de Distrito Norte

Sesión: Ordinaria

Fecha: 27 de mayo de 2024

Expediente: JDN/2024/5

ASISTENTES

Juan Carlos Redondo Gamero

Francisco Cabañero Catalán

José Gabarre Bustamante

Vicente Galiana Sánchez

Juan Luis Saura Vilar

José Luis Sierra Bellés

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Rafael Cruz Tena

Laura Rubert Avinent

Dolores Benítez Guerrero

Presidente

Vicepresidente

Vecino (Alcaldía) 

Vecino (Alcaldía) 

Vecino (PP)

AAVV Primer Molí

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

AAVV San Agustín/Marcos

AMPA IES La Plana

Secretaria

MIEMBROS AUSENTES: 

Pilar Escuder Mollón

Francesc Mezquita Patuel

Esther Nadal Sales

Domingo Giménez Renau

Pablo Sendra Abellaneda

Concejal PSOE

Vecino (Compromis)

AAVV La Guinea

AAVV Segón Molí

AMPA CEIP Tombatossals

HORA DE INICIO: 19:30
HORA DE FIN: 20:30
 
De acuerdo con la 
convocatoria, la sesión se 
celebra en el Primer Molí
 
Presidencia:
Juan Carlos Redondo Gamero

 
Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero
 

Por  el  Presidente  Ilmo.  Señor  Concejal,  Juan  Carlos  Redondo  Gamero,  comprobado  el 
“quorum” de asistencia procede a iniciar la sesión con los asuntos que figuran en el orden 
del día:

1. Aprobación, si procede, del acta de la sesión anterior celebrada el día 29 de abril de 
2024.

Se somete  a  consideración  el  acta  de la  sesión anterior, la  cual  ha  sido  repartida  con 
anterioridad junto a la convocatoria.

No manifiestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.

2. Ruegos y preguntas.

2.1. Vocal AAVV Penyeta Roja.

-  La  Sra.  Gil  reitera  la  solicitud  de  reponer  una  señal  de  tráfico  de  prohibido  circular 
vehículos de más de 10 toneladas en la entrada de la urbanización, calle Penyeta Roja.

- Expone un problema existente en la parte alta de la urbanización, final calle Penyeta Roja 
(aunque en google se indique calle Concha Espina) se aportan fotos. Esta zona no tiene 
viviendas, se ha ordenado la limpieza de los solares sin edificar y se ha ejecutado por los 
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propietarios. Esta zona es usada para hacer botellón, aparcando los coches de manera que 
no se puede transitar, llenándolo todo de residuos y generando múltiples molestias a los 
vecinos. Se proponen varias actuaciones: instalar papeleras para que dejen los residuos 
junto con un cartel indicando que las usen, prohibir estacionar en parte de esta zona para 
que no se impida el paso de los vecinos y más presencia policial.

- En la parte alta de la urbanización, cuando la calle Penyeta Roja se “encuentra” con la 
montaña, se pueden tomas dos direcciones, una continuación de esta calle y la otra acceso 
a la calle Pintor Romero de Torres, solicitan instalar una señal que indique en que dirección 
está cada calle. Se aporta plano.

- Los propietarios de las parcelas 27 y 28 de la calle  Penyeta Roja no tienes acceso a 
internet  porque la  empresa suministradora les ha informado que el  Ayuntamiento no les 
concede licencia para instalar un poste. Solicitan informe y que se busque una solución.

-  Las  características  de  las  calles  de  la  urbanización,  hace  ocasionalmente  existan 
problemas de tráfico, se propone se estudie un “Plan de Circulación” de con las direcciones 
claras de todas las calles.

2.2. Vocal AAVV San Agustín y San Marcos.

- Se solicita un paso de peatones en el circuito peatonal que facilite la unión del Grupo San 
Agustín con el Grupo Tombatossals.

-  Denuncia  unos  postes  de  madera  (télefono/luz)  en  medio  de  la  acera,  en  la  Avd. 
Diputación, n.º 4, frente al ambulatorio, solicita se retiren. Se pusieron en su día al derribar 
los inmuebles que estaban allí.

2.3. Vocal AAVV Segon Molí.

- Se indica que en la calle Alcalde Tárrega, 44, hay un paso de peatones peligroso para el 
uso de los peatones ya que los contenedores que tiene al lado quitan visibilidad, solicita se 
estudie el cambio de ubicación de bien los contenedores o del paso de peatones.

2.4. Vocal Vecino de la Alcaldía.

- El Sr. Gabarre indica que antes de la pandemia había un acceso entre el aparcamiento n.º 
1 y el campo C en las instalaciones del Chencho. En  la actualidad no se ha vuelto a abrir,  
esto produce que la valla la rompan y que los usuarios tengan que dar toda la vuelta, solicita 
su apertura.

2.5. Vocal Vecino de la Alcaldía.

-  El  Sr.  Galiana  solicita  que se estudie  cambiar  de ubicación  el  contenedor  de la  calle 
Segorbe, 53, está delante del “Mesón Mercedes” y es utilizado por la frutería de la zona, lo 
que supone molestias de olores e insectos. Propone trasladarlo a la calle Cronista Rocafort, 
o en su caso, cambiarlo por uno de pedal para evitar que se quede abierto.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las 
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta de la Junta de Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data: 27 de maig de 2024

Expediente: JDN/2024/5

ASSISTENTS

Juan Carlos Redondo Gamero

Francisco Cabañero Catalán

José Gabarre Bustamante

Vicente Galiana Sánchez

Juan Luis Saura Vilar

José Luis Sierra Bellés

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Rafael Cruz Tena

Laura Rubert Avinent

Dolores Benítez Guerrero

President

Vicepresident

veí (Alcaldía) 

Veí (Alcaldía) 

Veí (PP)

AAVV Primer Molí

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

AAVV San Agustín/Marcos

AMPA IES La Plana

secretària

MEMBRES ABSENTS:

Pilar Escuder Mollón

Francesc Mezquita Patuel

Esther Nadal Sales

Domingo Giménez Renau

Pablo Sendra Abellaneda

Regidora PSOE

Veí (Compromis)

AAVV La Guinea

AAVV Segón Molí

AMPA CEIP Tombatossals

HORA D'INICI: 19:30
HORA DE FI: 20:30
 
D'acord amb la convocatòria, la 
sessió se celebra en el Primer 
Molí
 
Presidència:
Juan Carlos Redondo Gamero

 
Secretària:
Dolores Benítez Guerrero
 
 

Pel  Vicepresident  Il·lm.  Senyor  Regidor,  Juan  Carlos  Redondo  Gamero,  comprovat  el 
“quòrum” d'assistència procedix a iniciar la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde 
del dia:

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior celebrada el dia 29 de abril de 
2024.
Se  sotmet  a  consideració  l'acta  de  la  sessió  anterior,  la  qual  ha  sigut  repartida  amb 
anterioritat al costat de la convocatòria.
No manifiestándose cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.

2. Precs i preguntes.

2.1. Vocal AAVV Penyeta Roja.

- La Sra. Gil reitera la sol·licitud de reposar un senyal de trànsit de prohibit circular vehicles  
de més de 10 tones en l'entrada de la urbanització, carrer Penyeta Roja.

- Exposa un problema existent en la part alta de la urbanització, final carrer Penyeta Roja 
(encara que en google s'indique carrer Concha Espina) s'aporten fotos. Esta zona no té 
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vivendes, s'ha ordenat la neteja dels solars sense edificar i s'ha executat pels propietaris. 
Esta zona és usada per a fer botelló, aparcant els cotxes de manera que no es pot transitar, 
omplint-ho tot  de residus i  generant  múltiples molèsties als veïns.  Es proposen diverses 
actuacions: instal·lar papereres perquè deixen els residus juntament amb un cartell indicant 
que les usen, prohibir estacionar en part d'esta zona perquè no s'impedisca el pas dels veïns 
i més presència policial.

- En la part alta de la urbanització, quan el carrer Penyeta Roja es “troba” amb la muntanya, 
es poden prens dos adreces, una continuació d'este carrer i  l'altra accés al carrer Pintor 
Romer de Torres, sol·liciten instal·lar un senyal que indique en què adreça està cada carrer. 
S'aporta pla.

- Els propietaris de les parcel·les 27 i 28 del carrer Penyeta Roja no tens accés a internet  
perquè l'empresa subministradora els ha informat que l'Ajuntament no els concedix llicència 
per a instal·lar un pal. Sol·liciten informe i que es busque una solució.

-  Les  característiques  dels  carrers  de  la  urbanització,  fa  ocasionalment  existisquen 
problemes de trànsit, es proposa s'estudie un “Pla de Circulació” d'amb les adreces clares 
de tots els carrers.

2.2. Vocal AAVV Sant Agustí i Sant Marcos.

- Se sol·licita un pas de vianants en el circuit per als vianants que facilite la unió del Grup 
Sant Agustí amb el Grup Tombatossals.

- Denúncia uns pals de fusta (télefono/llum) enmig de la vorera, en l'Avd. Diputació, núm. 4, 
enfront de l'ambulatori, sol·licita es retiren. Es van posar en el seu moment en derrocar els 
immobles que eren allí.

2.3. Vocal AAVV Segon Molí.

- S'indica que al carrer Alcalde Tárrega, 44, hi ha un pas de vianants perillós per a l'ús dels 
vianants ja que els contenidors que té al costat lleven visibilitat, sol·licita s'estudie el canvi 
d'ubicació de bé els contenidors o del pas de vianants.

2.4. Vocal Veí de l'Alcaldia.

- El Sr. Gabarre indica que abans de la pandèmia hi havia un accés entre l'aparcament núm. 
1 i el camp C en les instal·lacions del Chencho. En l'actualitat no s'ha tornat a obrir, això 
produïx que la tanca la trenquen i que els usuaris hagen de donar tota la volta, sol·licita la 
seua obertura.

2.5. Vocal Veí de l'Alcaldia.

- El Sr. Galiana sol·licita que s'estudie canviar d'ubicació el contenidor del carrer Segorbe, 
53, està davant de la “Fonda Mercedes” i és utilitzat per la fruiteria de la zona, la qual cosa 
suposa molèsties d'olors i insectes. Proposa traslladar-ho al carrer Cronista Rocafort, o si és 
el cas, canviar-ho per un de pedal per a evitar que es quede obert.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De tot  això,  s'expedeix  la  present  acta  sent  la  mateixa  signada  electrònicament  per  les 
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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